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' Taxes i impostos 
congelats 

' Cost dels serveis 
públics: 5.972.000 
euros. 

Deute zero ' per 
primera vegade en les 
últimes dècades 

' 192.000 euros 
d'inversió en educació 

L'Ai untament d'Ulldecona aprova per al 2023 
un pressupost d' 11.377.900 euros 
Són els primers comptes municipals amb deute O 
tram itats des de fa dècades i continuen conge lats els 

impostos i taxes municipals . L'alcaldessa, Núria Ventura, 

destaca que e ls números venen marcats per un 

augment considerab le de les subvencions, fruit de la 

bona gestió i de la cerca constant de recursos per al 

municipi, destinats a projectes vita ls per al present i 

futur d'Ulldecona. 

En ingressos es contemp la la part icipació en els tributs 

de l'Estat (1.450.000 €),e ls Fons Next Generation per a 

la rehabilitació vivendes (2 .000.000 €), e ls p lans 

d'ocupació, formac ió i atracció de talent (342.000 €), la 

mil lora de la xarxa d'aigua potable (150.000 €), i 

subvencions com la rehab ilitac ió del Teatre Orfeó 

Montsià i la residència de persones grans. 

Pel que fa al cost de ls serve is púb li cs, es destinen 

1.250.000 €a la gestió i funcionament de la residència 

municipal (ingressos i despeses), 986 .000 € a 

l'admin istració general, 742.000 € a la Policia Local, 

405.000 €a la Brigada Municipal i 599.000 €a la neteja 

viària i reco llida d 'escombraries, per anomenar algunes 

de les partid es més destacades. 

Els comptes van tirar endavant amb 7 vots a favor del 

govern mun icipal (SocU ll decona), 5 vots en contra (Fem 

Poble, ERC i Junts) i 1 abstenció (PP). 



Servei essencial = gestió municipal. 

La residència de persones grans d'Ulldecona 
per Núria Ventura. Alcaldessa d'Ulldecona 

Ara fa poc més d'un any i mig 

assolíem una fita important dins de 

l'actual mandat a Ulldecona, la 

municipalització del servei de 

residència assistida per a les 

persones grans. Era un ferm 

compromís del nostre govern fer

ho possible. Va venir la pandèmia i 

el procés de reve rsió de la gestió 

privada que es prestava al centre 

des del 2003 es va endarrerir. La 

covid- 19 va copejar durament les 

nostres vides amb una afectació 

brutal sobre les persones grans, 

les residències i tot el seu entorn. 

El camí va ser llarg, complex i molt 

desagradable en diversos 

moments. Difícil per la negociació i 

pel soro ll mediàtic, per la 

contam inació intencionada per 

part d'aquells que segueixen 

apostant per la gesti ó privada del 

servei, que continuen defensant 

que alg unes empreses 

s'enriqueixin en detriment dels 

més vu lnerabl es. Tot i això, un cop 

va passar el pitjor de l'emergència 

sa nitària , vam tirar endavant i vam 

poder reve rtir el sistema de gestió 

i municipalitzar el servei, amb la 

subrogació de més del 75% del 

personal del centre. 

Passat aquest temps, no podem 

estar més que sat isfets de l seu 

resultat. Demostrem dia a dia que 

la gestió pública de serveis 

essencials com l'atenció a les 

persones grans és possible i 

viabl e. El s beneficis directes sobre 

usuaris, treballadors/es i famílies és 

palpable des del primer dia. 

A l centre es resp ira d ife rent. No 

m'estendré en activitats i 

programes, però aquests han 

augmentat considerab lement. Les 

portes de la residència s'han obert 

de bat a bat, hem deixat entrar 

l'ai re i la llum. El s i les usuàries 

surten i participen d'activitats 

culturals, d'oci i de lleure que 

habitualment s'organitzen a 

Ulldecona, fan vida més enllà de 

les habitacions del centre. 

Les dades són bones i aquest any 

passat vam poder invertir en 

qüestions essencia ls com el ca nvi 

de llits, la remodelació menors 

d'alguns espa is, la millora de les 

terrasses perquè puguin ser 

utilitzades per res idents i 

treballadors/es, el canv i de 

mobiliari .. . Per primera vegada en 

els darrers anys la darrera 

inspecció l'hem p assat sense cap 

requerim ent, cosa que demostra 

que la gestió s'està fent de manera 

im pecab le. A nivell econòm ic, els 

primers tres mesos de l 2022 van 

ser difícils per la baixa ocupació, 

amb places bu ides tant a la 

residència com al centre de dia, 

encara com a conseqüència de la 

covid-19 i, sobretot, per les 

mesures de prevenció i distància 

aplicades en la normativa vigent. 

Així, l'any es va tancar amb 

1.2 18.096,66 euros en despeses 

(personal, reparac ions, 

manteniment, invers ions, menjar, 

neteja ... ) i 1.102.790,23 euros 

d'ingressos (el total de les places 

públiques és de 942.184, 92 euros i 

el de les places privades 

160.605,31 euros). Sense les 

comp licacions anomenades 

anteriorment, en un any p lenament 

norma l, e l resultat net seria de 

45.641,22 euros. 

Dos apunts més de personal que 

considero important remarcar. Per 

una part, l'augment del 6% del 

sa lari dels treballadors i 

treba lladores per adherir-nos al 

primer conveni autonòmic 

d'atenció a la gent gran i dignificar 

la fe ina d'aquest sector 

professional. l, també, molt 

destacable l'augment d'hores de 

dedicació per part del metge 

(passant de 2 a 1 O hores 

setmanals) i altres professionals 

sanita ri s. Les persones grans es 

mereixen una atenció digna i no es 

pot escatimar en aquests 

conceptes. Aquest fet, sumat a la 

gran professionalitat del personal 

del centre, ha fet que la qualitat 

d'assistència hagi millorat 

notab lement. 

Ten im moltes mancances, en som 

consc ients. La primera, la manca 

d'espai. Treballem per trobar-hi 

so lucions, per poder ampl iar i per 

redistribuir els serveis. Així, ja 

ten im diverses propostes a mitjà i 

ll arg term ini damunt la taula i cada 

dia estem més prop d'assolir-les. El 
camí fet e ls darrers anys és molt 

important i, a la vega d a, ens 

demostra que la gestió directa 

dels serve is públics d'atenció a les 

persones és possible i és viable en 

tots els aspectes. 


